
 

 
Förbundsstyrelsens svar på motion 4 valbarhet förbundsstyrelse 

 

Vid årsmötet 2020 uppdrogs det åt förbundsstyrelsen att utreda om valbarheten för representation i 
förbundsstyrelsen ska begränsas med hänsyn till tidigare tid i förbundsstyrelsen (enligt motion 4 från 
årsmötet 2020). Styrelsen har utrett och gör följande bedömning. 

En förbundsstyrelse väljs av årsmötet och kandidaterna bereds av valberedningen. 

Valberedningen följer styrelsens arbete, läser styrelseprotokollen och deltar i styrelsens möten för att 
få en bild av hur arbetet i styrelsen fortlöper. Inför årsmötet har valberedningen kontakt med 
medlemmarna och intervjuar potentiella kandidater. Vi är övertygade om att valberedningen föreslår 
personer till årsmötet baserat på kompetens, energi och vilja. 

Arbetet i förbundsstyrelsen är ideellt och vi är och bör fortsatt vara tacksamma för de personer som är 
beredda att göra detta arbete. 

Att begränsa valbarheten i tid skulle också riskera kontinuitet och riskera att kompetens och 
erfarenhet lämnar styrelsen. 

Genom ett väl genomfört arbete av valberedningen och medlemmarnas röstning på årsmötet anser vi 
att processen är demokratisk och väl grundad.  

Vid en jämförelse med andra specialidrottsförbund kan vi också konstatera att det endast är några få 
som har sådana begränsningar. 

Av dessa skäl har förbundsstyrelsen beslutat att inte lägga ett förslag till årsmötet om att införa 
begränsningar i valbarhet baserat på antalet tidigare år i förbundsstyrelsen. 

 


